
اقتصادی 6

فرماندار  سیریک:
 ۴۵۰ میلیارد ریال اعتبار به سیریک 

اختصاص یافت

طرح های نیمه تمام در پارسیان تکمیل
 می شود

زنگنه پس از نشست اوپک پلاس:
ایران پس از تحریم در کوتاه ترین زمان ممکن 

به بازار برمی گردد

گروه اقتصادی - فرماندار ســیریک گفت: ۴۵۰ میلیــارد ریال اعتبار از 
محل اعتبارهای تملک دارایی و سرمایه ای هرمزگان برای توسعه و عمران این 

شهرستان تخصیص یافت.
احمد جمالدینی در این خصوص اظهار افزود: بیشترین این اعتبارها برای 
بخش های تامین آب آشامیدنی، راهداری، توسعه و عمران شهری و روستایی، 
گردشگری و آموزش است. وی ادامه داد: مدیران اداره های دولتی برای جذب 
اعتبارهایی که به این شهرســتان اختصاص پیــدا کرده را جدی گرفته و تامین 
مالی جهت تکمیل پروژه های نیمه تمام از این محل را اولویت های کاری خود 

قرار دهند.
وی اضافــه کرد: جــذب و هزینه کرد مناســب این اعتبارهــا می تواند 
تــا حدی از مشــکل های مردم شهرســتان بکاهد.شهرســتان ۴۵هزار نفری 
 ســیریک با ۳شــهر و ۷۶روســتا در فاصله ۱۷۵کیلومتری شــرق مرکز استان 

قرار دارد.

گــروه اقتصادی - امســال چهار هــزار و ۳۶۰ میلیارد ریــال اعتبار به 
طرح های سرمایه گذاری شهرستان پارسیان اختصاص یافت.

مجتبی رضاپور، فرماندار پارسیان امسال چهار هزار و ۳۶۰ میلیارد ریال 
اعتبار به طرح های سرمایه گذاری شهرستان پارسیان اختصاص یافت. رضاپور 

گفت: طرح ها در حوزه کشاورزی، شیلات، صنعت و گردشگری است.
او افزود: امســال بیش از ۱۲۰ میلیارد ریال تســهیلات کم بهره در حوزه 
کمیته امداد و بهزیســتی برای راه اندازی کسب و کار های کوچک و بزرگ به 

مددجویان در حوزه های مختلف پرداخت می شود.
فرماندار پارسیان گفت: با همکاری ستاد اجرایی فرمان امام خمینی )ره( 
۵۰۰ میلیون ریال تســهیلات کم بهره برای ایجاد کســب و کار مورد نیاز در 

روستا ها و شهر های پارسیان پرداخت می شود.
رضاپور افزود: در حوزه جهاد کشاورزی پارسیان نیز ۱۸ طرح با اعتباری 

افزون بر سه هزار و ۹۶۰ میلیارد ریال پیش بینی و فعال هستند.
اوگفت: توســعه صنعت طیور گوشتی، صنایع کشاورزی و بسته بندی با 
اشــتغال زایی ۷۰۰ نفر در ۱۸ طرح که شناسایی سرمایه گذاران و همکاری و 
تعامل دســتگاه های اجرایی و اعطای مجوزات و واگذاری زمین و تسهیلات 

صورت گرفته است.

گــروه اقتصادی - وزیــر نفت درباره طرح موضوع بازگشــت ایران به 
بــازار نفت در نشســت اوپک پلاس گفت: در صورت رفــع تحریم ها، نفت 
 ایــران در کوتاه تریــن زمان ممکن به بــازار برمی گردد؛ این تصمیم رســمی 

ماست.
بیــژن زنگنه پس از پایان دیرهنگام هجدهمین نشســت اوپک پلاس در 
جمع خبرنگاران گفت: در این نشست موضع ایران را اعلام و تاکید کردم که هر 
تصمیمی در این نشست اتخاذ شود، تأثیری بر اراده ما ندارد. این تصمیم رسمی 
ماســت که هر زمان تحریم ها برداشته شود، در حداقل زمان ممکن و با تولیدی 

حداقل به میزان پیش از تحریم به بازار برمی گردیم.
وی درباره طولانی شــدن این نشست عنوان کرد: بین اعضا بر سر سهمیه 
اختلافاتی وجود دارد و برخی فکر می کنند درباره ســهمیه ها بی انصافی شــده 

است و روی این موضوع بحث دارند.
بــر اســاس این گــزارش، هجدهمین نشســت وزیران نفــت و انرژی 
تولیدکنندگان عضو و غیرعضو ســازمان کشورهای صادرکننده نفت )اوپک( 
موســوم به ائتلاف اوپک پلاس بدون نتیجه پایان یافت و تصمیم گیری درباره 

افزایش تدریجی تولید به ۱۴ تیرماه موکول شد.

گــروه اقتصــادی - در پــی 
گرانفروشــی بلیــت هواپیمــا در 
مسیرهای داخلی و هشدارهای متعدد 
صادر شده از سوی مسئولان وزارت 
راه و شهرســازی، همچنان این رویه 
ادامه دارد و رییس سازمان هواپیمایی 
کشــوری گفت: ایرلاین ها بد قولی 
کردنــد و قرار بود قیمت ها را به نرخ 
مصوب ســابق برگردانند اما اگر این 
تخلف را ادامه دهند پروازهای آن ها 

را قطع می کنیم.
در طی ۱۰ روز گذشته بسیاری 
از شــرکت های هواپیمایی اقدام به 

افزایش قیمت بلیت هواپیما کردند و 
نــرخ پروازهای داخلی  خود را بدون 
داشتن مصوبه قانونی از شورای عالی 

هواپیمایی کشوری افزایش داده اند.
این افزایش غیر قانونی در حالی 
ادامه داشــته اســت که طی روزهای 
گذشــته بارها وزیر راه و شهرسازی 
و دیگر مسئولان سازمان هواپیمایی 
کشوری هشدارهای متعددی در این 

زمینه به متخلفان داده اند.
تــورج دهقان زنگنــه -رییس 
سازمان هواپیمایی کشوری- در این 
بــاره اظهار کرد: افزایش قیمت بلیت 

پروازهای داخلی غیــر قانونی بوده 
و این کار تنها از ســوی چند شرکت 
هواپیمایی انجام شــده است که البته 
پــس از پیگیری و هشــدارهای داده 
شده، اعلام کردند قیمت ها را به نرخ 

سابق باز می گردانند.
وی افــزود: اینکــه برخــی از 
ایرلاین هــا قیمت بلیــت هواپیما را 

با وجود وعده هــا و قول های مکرر 
به نرخ ســابق )نرخ مصوب آبان ماه 
سال گذشته( بازنگردانده اند تخلفی 
آشــکار و محرز اســت و ســازمان 
هواپیمایی کشــوری قطعــا آن ها را 
به دســتگاه قضایــی و دیگر ناظران 
مانند ســازمان تعزیــرات حکومتی 
معرفی خواهد کرد.رییس ســازمان 

هواپیمایی کشــوری ادامه داد: اگر به 
مردم اجحاف نشــود همه پروازهای 

آن ها را قطع می کنیم.
دهقــان زنگنه گفــت: با وجود 
اینکه سازمان هواپیمایی کشوری در 
جریان قیمت گــذاری بلیت هواپیما 
نیســت اما اگر اجحافی به مردم شود 
جلوی آن می ایستد و اجازه نمی دهد 

که برخــی ایرلاین ها هــر کاری که 
می خواهند انجام دهند.

گروه اقتصادی - رئیس سازمان 
بورس با اشاره به دو گام بزرگ این نهاد 
طی ماه های اخیر از راه اندازی ســامانه 
معاملات بومی و جدید بازار سهام در 

روز های آینده خبر داد.
محمدعلی دهقان دهنوی رئیس 
سازمان بورس در خصوص سامانه های 
جدید رونمایی شــده  گفت: یکی از 
مهمتریــن موضوعات هر ســازمانی 
که ادعای شــفافیت و خدمت رسانی 
دارد، قابل مشــاهده بودن خدمات آن 
اســت. زیرا تا زمانــی که فعالیت های 
هر سازمانی در معرض دید و قضاوت 
مردم نباشد، نمی توان ادعای شفافیت 

برای آن داشــت.وی افزود: در همین 
راستا سازمان بورس طی ماه های اخیر 
دو گام بزرگ برداشت. در گام نخست 
صورت های مالی را منتشر کرد که مورد 
مطالبه افراد زیادی بــود و در گام دوم 
از ســامانه پنجره واحد خدمات نوین 
بازارســرمایه رونمایی کرد. ســامانه 
صدور مجوز ها به شــکلی اســت که 
متقاضی از لحظه نخســت و زمانی که 
درخواســت را در سامانه ثبت می کند، 
می تواند مسیر انجام درخواست را رصد 
کند. این موضوع ابزاری برای سازمان 
بورس محســوب می شود تا عملکرد 
نیرو ها را با این سامانه ارزیابی و متوجه 

مشکلات و نقاط ضعف شود.این مقام 
مسئول درخصوص سامانه پنجره واحد 
فیزیکی نیز توضیح داد: این سامانه در 
تهران مستقر بوده و بیشتر به افرادی که 
در پایتخت دنبال پیگیری درخواست 
هستند کمک می کند تا به جای مراجعه 
به نهاد های مختلف، تنها به یک محل 
برای پیگیری کار و البته با تعداد دفعات 
کمتر مراجعه کنند. تمامی افراد می توانند 

از سامانه پنجره واحد الکترونیکی بطور 
غیر حضوری اســتفاده کنند و با ایجاد 
سیستم اهراز هویتی که در سامانه قرار 
دارد با حذف کاغذ، درخواست ها بطور 
کاملا الکترونیکی بررســی می شود.

دهقــان دهنوی با بیان اینکه در مرحله 
نخست فعلا صدور موافقت اصولی ها 
در ســامانه مورد پیگیری قرار گرفته، 
عنــوان کرد: بــه زودی صدور مجوز 

تاسیس و تمدید نیز اضافه خواهد شد. 
این ســامانه در حال توســعه و اتصال 
به اداره ثبت اســت و خدمات ثبتی نیز 
الکترونیکی انجام شود. سازمان مالیاتی، 
پست و روزنامه رسمی نیز به این سامانه 
وصل می شــوند تا همه خدمات بازار 
ســرمایه به شکل الکترونیکی در همه 
نقاط در دســترس مردم قرار بگیرد. در 
این میان، سامانه بومی معاملات هم طی 

روز های آینده با همت دانشــگاهیان و 
مشــارکت سازمان بورس به زودی در 

مرحله استقرار قرار می گیرد.

گروه اقتصادی - وزیر صنعت، 
معــدن و تجــارت گفت: بــا وجود 
تحریم هــای اقتصــادی، تولید لوازم 
خانگی در کشور رشد زیادی داشته و 
با تولید انواع آن در این حوزه، در آستانه 
رسیدن به خودکفایی قرار گرفته ایم و 
به زودی جشن خودکفایی این صنعت 

را برگزار خواهیم کرد.
علیرضا رزم حســینی در حاشیه 
آیین افتتاح خط تولید ماشین لباسشویی 
اتومات شرکت الکتروفرامهر پارسه در 
شهرک صنعتی خیام نیشابور در جمع 
خبرنگاران افزود: پارسال ۱۳ میلیون 

عدد انواع لوازم خانگی در کشور تولید 
شــد که این مهم اقــدام بزرگی برای 
تقویت ساخت داخل به شمار می رود.
وی اظهــار داشــت: شــرکت 
از جملــه  پارســه  الکتروفرامهــر 
تولیدکنندگانی اســت که در شرایط 
تحریم با یکــی از صاحبان برندهای 
شــناخته شــده خارجی کار مشترک 
تولیــدی را آغــاز کــرده و یک برند 
مشــترک در حوزه ماشین لباسشویی 

تمام اتوماتیک وارد بازار کرده است.
وی بیان کرد: این نوع رشــد در 
صنعت لــوازم خانگی نشــان دهده 

تعمیق ســاخت داخل و فعالیت اکثر 
کارگاه ها در این زمینه است به طوری 
که این کارگاه ها به صورت روزانه دو 
یا حتی سه نوبته فعالیت دارند، کیفیت 
محصولاتشان مناسب بوده و در آینده 
نزدیک جایی برای برندهای خارجی 
لــوازم خانگی در ایران باقی نخواهند 
گذاشت.وزیر صنعت، معدن و تجارت 

گفت: سیاست این وزارتخانه تقویت 
تولید داخل و کاهش واردات کالاهای 
مشابه داخلی است و تا زمانی که نیازی 
در داخل وجود نداشته باشد، وارداتی 
صورت نمی گیرد.رزم حســینی در 
خصوص تامین ســرمایه در گردش 
شرکت الکتروفرامهر پارسه از طریق 
بانــک تجارت قول مســاعدت داد.

خط تولید ماشین لباسشویی اتومات 
شرکت الکتروفرامهر پارسه ظرفیت 
تولید ۴۱ هزار دستگاه در سال را دارد 
و با ســرمایه گذاری ۴۵۰ میلیارد ریال 
راه اندازی شــده که برای ۵۰ نفر شغل 

ایجاد کرده است.
وزیر صمت در ادامه سفر دوروزه 
خود به شهرستان های تربت حیدریه، 

ســبزوار، کاشــمر و بردسکن سفر 
خواهد کرد.

گــروه اقتصــادی - مدیرکل 
شیلات هرمزگان گفـت: این استان به 
عنوان مهمترین اســتان شیلاتی کشور 
از ظرفیت تولید افزون بر ۱۱۳هزار تن 
پرورش ماهی در قفس برخوردار بوده 
که ۶۰هزار تــن آن در بندرلنگه امکان 

پذیر است.
عبدالرســول دریایی افــزود: با 
اقدام های انجام شده در زمینه افزایش 
ظرفیت تولید ماهی در قفس ، بندرلنگه، 
کنگ، چیروییه و پارســیان در آینده ای 
نزدیــک به یکــی از قطب های تولید 

ماهیان دریایی تبدیل شوند.
وی با اشــاره به آغاز به کار طرح 

بهسازی بازوی غربی بندرصیادی کنگ 
،ادامــه داد: این طرح از محل اعتبارات 
ملی افــزون بر ۳۷۰ میلیارد ریال انجام 
می شــود و درحال حاضر این بندر به 
حدود ۳۰۰ فروند شــناوری صیادی و 
افزون بر ۲ هزار صیاد خدمات رسانی 
می کند.مدیرکل شیلات هرمزگا اظهار 
داشت: خدمت رسانی هرچه بیشتر در 
بنادر صیادی استان به جامعه صیادی در 
دستور کار شیلات هرمزگان قرار دارد 
و در تلاش هستیم در قالب طرح های 
پیشنهادی ۱۴۰۰ و با تامین اعتبار لازم، 
توسعه و ساماندهی بندر صیادی حسینه 

در دستور کار قرار گیرد.
دریایــی یــاد اور شــد: نصب 
قفس هــای پرورش ماهیــان دریایی 

بندرصیادی چیروئیه با ظرفیت ۵۰۰تن 
تولید ماهی در قفس  به صورت داخلی 

و بومی با حمایت شــیلات و به همت 
صیادان و متخصصان جوان انجام شده 
که علاوه بر جلوگیــری خروج ارز از  
کشور، هزینه های آن نیز نسبت به مشابه 
خارجی با ۵۰ درصد کاهش همراه بوده 

است.
وی بیان داشــت: آغــاز آبگیری 
آزمایشــی مجتمع پــرورش میگوی 
هــزار هکتــاری حســینه بندرلنگه 
توســط بخش خصوصی نیز از دیگر 
ظرفیت های شــیلاتی استان هرمزگان 
اســت که با زیر کشت رفتن این ۴۰۰ 
هکتار افزون بــر هزار و ۲۰۰تن میگو 
تولید خواهد شــد که زمینه اشــتغال 

۳۰۰ نفر را فراهم می سازد. آذرماه سال 
۹۷ مرکز نرســری )بزرگترین مزرعه 
پرورش ماهی در دریــای خاورمیانه 
در منطقه گرزه شهرستان بندرلنگه( با 
ســرمایه گذاری افزون بر ۳۹۰ میلیارد 
ریال وظرفیــت تولید افــزون بر ۱۰ 
میلیون قطعه بچه ماهی شانک و سوف 
دریایی با حضور رییس مجلس شورای 
اسلامی، استاندارهرمزگان، وزیرجهاد 
کشــاورزی، قائم مقام سازمان شیلات 
ایران و جمعی از مســئولان کشوری و 
استانی به بهره برداری رسید و عملیات 
کارخانــه فــرآوری و مرکز تکثیر این 

مزرعه نیز آغاز شد.

رییس سازمان هواپیمایی اعلام کرد:

بدقولی ایرلاین ها برای بازگرداندن قیمت بلیت هواپیما؛ 
پروازهایشان را قطع می کنیم

رئیس سازمان بورس:

سامانه معاملات بومی بازار سهام در روز های آینده 
رونمایی می شود

وزیر صمت:

ایران در آستانه خودکفایی در تولید لوازم خانگی
 است

مدیرکل شیلات هرمزگان:

بندرلنگه ظرفیت تولید ۶۰هزارتن تولید ماهی در قفس دارد

گروه اقتصادی- موارد استفاده از 
چک در کشــور متنوع است و می توان 
گفت که انجام فعالیت اقتصادی بدون 
آن میســر نیســت. در واقــع چک به 
ابزاری برای خرید مدت دار، اقساطی و 
تضمینی برای حسن اجرای قراردادها 

تبدیل شده است.  
این گســتردگی استفاده از چک، 
مشــکلاتی را برای فعالان اقتصادی و 
نظام بانکی به وجود آورد و ســرانجام 
قانونگذاران و دست اندرکاران را برآن 
داشت تا صدور چک و قوانین مربوطه 

را ساماندهی کنند.  
قانون اصلاح قانون صدور چک 
ســال ۱۳۹۷ تصویب شد اما اجرای آن 
به سال ۱۴۰۰ موکول شد و در نخستین 
روز کاری امسال به صورت مرحله ای 

اجرا شد.  
جدید  اثربخشــی چک های 

قابل توجیه است؟
بیش از ســه ماه اســت که طرح 
چک های جدید در کشور اجرا می شود. 
بررســی در مور اثربخشی این چک ها 
نشــان می دهد که از فروردین تا تیرماه 
۹.۵ درصــد چک ها وصول نشــد در 
حالی که در همین دوره زمانی در سال 
گذشته ۱۵.۹ درصد و سال ۹۸ نیز ۱۰.۱ 

درصد چک ها وصول نشده بود.
کاهــش ۶.۵ درصدی چک های 
برگشت در ســال ۹۹ نسبت به امسال 
نشــان می دهد که اعمال قوانین جدید 
صدور چک اثربخشی بالایی دارد چون 

کاهش حتــی ۰.۵ درصدی چک های 
برگشتی نیاز به برنامه ریزی و اقدامات 

ویژه ای دارد.
قوانین جدید صدور چک

صــدور چک در قانــون جدید 
بــا تغییراتی همــراه اســت. ثبت در 
سامانه صیاد، تعیین سقف اعتبار برای 
دارندگان چک، سررسید چک سه سال 
است، ممنوعیت صدور چک در وجه 
حامــل و انتقال چک  به دیگری با ثبت 
در سامانه صیاد از جمله مواردی است 
که صادرکنندگان و گیرندگان چک باید 

به آن توجه داشته باشند.
ثبت در سامانه صیاد

الزام ثبت چک در ســامانه صیاد 
مهمتریــن ویژگی این قانون اســت. 
براین اساس مندرجات چک که شامل 
تاریخ سررســید، مبلــغ و اطلاعات 
هویتی ذینفع است باید علاوه بر اینکه 
در برگ چک درج می شــود در سامانه 

صیاد نیز ثبت شــود. برای دسترسی به 
ســامانه صیاد دارنده دســته چک باید 
به بانک مربوطــه مراجعه کند و بانک 
راه های دسترســی به سامانه صیاد را از 
طریق سامانه های نوین مانند بانکداری 
الکترونیک یا اپلیکیشن های پرداخت 
در اختیار مشــتریان خود قرار می دهد. 
همچنین ذینفع چک نیز هنگام دریافت 
بــرگ چک باید مندرجــات آن را در 
ســامانه صیاد، استعلام و با مندرجات 
بــرگ چک تطبیق دهــد و با تایید این 
اطلاعات در واقــع کار صدور قانونی 
چک تکمیل می شود، اگر گیرنده چک 
اطلاعات مندرج در سامانه را منطبق با 
واقعیت ندید می تواند با ذکر دلایل خود 
»عدم تاییــد« را اعلام کند که به اطلاع 
صادرکننده چک هم می رسد و در این 
صورت برگه چک باید به صادرکننده 
بازگردانده شود.در قانون جدید مبدا و 
مقصد نهایی چک و هویت صادرکننده 

و گیرنده مشخص است.  
تعیین سقف اعتباری برای 

دارندگان چک
در تغییــرات جدید قانون چک، 
برای دارندگان دست چک یک سقف 
اعتباری درنظر گرفته می  شود تا جمع 
چک هایی که صادر می شــود از سقف 
اعتباری فرد صادرکننده چک بیشــتر 
نشود و افراد، بی حساب و کتاب چک 
صــادر نکنند. در تغییرات جدید قانون 
چک، برای دارندگان دست چک یک 
ســقف اعتباری درنظر گرفته می  شود 
تا جمع چک هایی که صادر می شــود 
از سقف اعتباری فرد صادرکننده چک 
بیشتر نشود و افراد، بی حساب و کتاب 
چک صادر نکنند.این ســقف اعتباری 
براســاس مولفه هایی چون وضعیت 
معیشتی فرد صادرکننده چک، حقوق 
و مزایای دریافتی و اموال و دارایی های 

او تعیین می شود.  

سررسید چک ۳ سال است
ویژگــی دیگر چــک در قانون 
جدید مربوط به سررسید چک ها است 
که زمان آن نباید بیش از سه سال باشد.

ممنوعیت صــدور چک در 
وجه حامل

بــا توجه به اینکه در قانون جدید 
باید مبدا و مقصد نهایی چک مشخص 
باشد و در سامانه صیاد ثبت شود، صدور 
چک در »وجه حامل« که به طور معمول 
جایگزین پول نقد در دادوستدها شده 
بود دیگر ممکن نیســت.  اگر چک در 
ســامانه بانک ثبت نشده باشد آن چک 
پاس نمی شــود، به همین دلیل گیرنده 
چک باید وارد ســامانه بانک موردنظر 
شود تا این ســامانه تأیید کند که برگ 

چک رد و بدل شده است.
انتقال چک به دیگری با ثبت 

در سامانه صیاد 
یکــی از کاربردهــای چک در 
گذشــته انتقال آن به دیگری از طریق 
پشت نویســی کردن و امضای پشت 

برگه چک بود.  
در قانون جدید چــک، انتقال از 
طریق سامانه صیاد انجام می شود بدین 
ترتیب درج اطلاعات مربوط به انتقال، 
مشخصات دریافت کننده جدید چک 
باید در سامانه صیاد ثبت و ضبط شده و 
احراز هویت انجام شود و این عملیات 
در سامانه همچون صدور چک ثبت و 

تایید شود و برگشت نخورد.
۹۵ درصد چک هــا در بازار، 

قدیمی هستند
اگرچــه از ابتدای ســال جاری 
اســتفاده از چک های جدید در کشور 
آغاز شده اســت اما این روند به آرامی 
انجام می شــود تا با اجرایی شدن قانون 
جدیــد چک به مرور،  هم مردم آگاهی 
لازم درباره استفاده از چک ها را کسب 
کننــد و هم بانک ها زیرســاخت های 

لازم را فراهم آورند.براســاس آخرین 
داده هــای آماری پنج درصد چک های 
موجــود در بازار جدید هســتند و ۹۵ 
درصد چک های قدیمی هستند. بانک 
مرکزی برای مدیریت بازار تصمیمات 
لازم را اتخاذ کرده است. با توجه به اینکه 
تعدادی از چک های قدیمی در دست 
افراد خرج شده و یکسری هنوز استفاده 

نشده بنابراین بانک مرکزی اعلام کرده 
که چک های قدیمی تا زمانی که تاریخ 
آنها به اتمام نرسیده قابل استفاده هستند 
و حتی در شرایطی که ۳۰ تا ۵۰ درصد 
چک ها در بازار، جدید باشــند باز هم 
بانک مرکزی بــه  دارندگان چک این 
فرصت را می دهد که از دسته چک های 

قدیمی استفاده کنند.

برای دسترســی به ســامانه صیاد دارنده دســته چک باید به بانک مربوطه مراجعه 
کند و بانک راه های دسترســی به ســامانه صیاد را از طریق سامانه های نوین مانند 
بانکداری الکترونیک یا اپلیکیشــن های پرداخت در اختیار مشتریان خود قرار می دهد.

سبزي ماركت   
ريحون 

سبزي خوردن، خورشتي، آش و....
پیاز داغ ، سیر داغ ، بادمجان سرخ شده ، کبابي و....

انواع سبزیجات خشک 

انواع شوري و ترشیجات 
انواع فرنگي جات 

انواع آبمیوه و آبغوره هاي تازه با کیفیت عالي

 انواع سبزیجات تازه آماده طبخ

همراه با پيك رايگان
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افزایش امنیت مبادلات تجاری 
با صدور چک های جدید

مهمترین هدف صدور چک های جدید، کاهش چک های برگشتی و بالا رفتن امنیت معاملات است، بررسی
 آمارها نشان می دهد که با اجرای قانون جدید چک، میزان صدور چک های برگشتی نسبت به مدت مشابه پارسال، بیش از 

۶ درصد کاهش یافته است.

گروه اقتصــادی - مدیرعامل 
سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتــی ایران اظهار داشــت: برای 
کسانی که در شــهرک های صنعتی 
مناطق محروم زمیــن می گیرند، ۵۰ 
درصــد تخفیف قائل می شــویم تا 

مشوقی برای سرمایه گذاری باشد.
علی رسولیان در مورد وضعیت 
شهرک های صنعتی در مناطق مرزی 
اظهار کرد: بخشی از این موضوع که 
به ما مربوط می شود تامین زیرساخت 
اســت تا فعالین اقتصــادی وارد کار 

شوند. تقریبا در همه شهرهای مرزی 
سعی کردیم که شهرک های صنعتی 
ایجاد کرده و و زیرساخت هایی مانند 
آب، برق و گاز را فراهم کنیم. علاوه 
بر این برای کسانی که در شهرک های 
صنعتی مناطق محروم زمین می گیرند، 
۵۰ درصد تخفیف قائل می شــویم تا 

مشوقی برای سرمایه گذاری باشد. 
وی در ادامــه افزود: ولی ممکن 
اســت این مشــوق به تنهایی باعث 
سرمایه گذاری نشود و مسائل بانکی 
و مالیاتی باید آن را تکمیل کنند، همه 

این موارد باید در کنار هم باشــند تا 
ســرمایه گذاری شــکل بگیرد. الان 
در منطقــه ویژه بانــه همه متقاضی 
ســرمایه گذاری هستند و واحدهای 

بسیار خوبی نیز شکل گرفته است.
رییس ســازمان صنایع کوچک 
و شــهرک های صنعتی بــا تاکید بر 
لزوم ایجاد مشــوق های بیشــتر از 

طرف دیگــر نهادها بیان کرد: برخی 
استان ها مانند کهکیلویه و بویراحمد 
در سرمایه گذاری رشد زیادی نکرده 

است. 
از همین روی منابع مالی بسیار 
خوبی را اختصاص می دهیم و عمده 
منابع خود را به اســتان های محروم 
تزریــق می کنیم. با ایــن حال نیاز به 

مجموعه ای از مشــوق ها وجود دارد 
تا سرمایه گذاری شکل بگیرد چراکه 
سرمایه گذار به دنبال منافع اقتصادی 

است.
وی در پاسخ به سوالی در مورد 
وضعیــت شــهرک های صنعتی در 
مناطقــی که در آنهــا کولبری وجود 
دارد گفــت: کاهش کوبــری نیاز به 

فاکتورهای دیگری هم دارد اما توسعه 
شهرک های صنعتی در مناطق مرزی 
به ویژه بانه تاثیر خوبی بر تولید داشته 

است.
رسولیان در مورد تاثیر تحریم ها 
بــر صنایــع کوچک تصریــح کرد: 
تحریم ها بر مبادلات تجاری کشــور 
و بنگاهی تاثیر داشــته و هزینه های 

بنگاه هــا را زیاد کرده، شــکی در آن 
نیست و نمی توان گفت تحریم هیچ 
تاثیری نداشــته است. اما تحریم ها از 
طرف دیگر عمق داخلی ســازی ما 
را افزایــش داده یعنــی دولت از این 
محدودیت استفاده و ممنوعیت هایی 
برای ورود ۲۵۰۰ قلم کالا به کشــور 
ایجاد کرده کــه باعث افزایش عمق 

داخلی سازی شده است.
وی خاطرنشــان ساخت: الان 
مــا با دوبرابر شــدن واگذاری زمین 
مواجه می شــویم یعنی تقاضا برای 

سرمایه گذاری در شهرک ها افزایش 
پیدا کرده و ادامه این روند حتما منجر 

به افزایش تولید خواهد شد.
معــاون وزیر صمــت یادآور 
شــد: رشد صنعتی کشــور در سال 
گذشــته تقریبا به ۸ درصد رسید. این 
در شرایطی اســت که در دنیا کرونا 
شیوع پیدا کرده، رشدهای اقتصادی 
جهان را تا زیر صفر کشــانده و ما نیز 
با تحریم مواجه بودیم. بنابراین رشد ۸ 
درصدی صنعت بسیار امیدوارکننده 

است.

معاون وزیر صمت مطرح کرد:

تخفیف ۵۰ درصدی برای سرمایه گذاری در مناطق محروم
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